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ČESKO / SLOVENSKO: Keď príde na reč december, tak mnohí robia veľké upratovanie v
rámci príprav na vianočné sviatky. Bohužiaľ tento rok pre mnohých budú tieto Vianoce
nielen o dosť chudobnejšie, ale aj dostanú pod vianočný strom „darček“ vo forme vyšších
splátok hypoték a účtov, a to kvôli tomu, že liberál-fašistická junta porozbíjala všetko a
Matelkovsko-Hegerovsko-Ódorovská hrôzovláda mala záujmy obyčajných ľudí aj v lepšom
prípade až na poslednom mieste. Lenže tento článok o tomto nebude, lebo o týchto veciach
som napísal dosť, zatiaľ to nie je aktuálna téma a ostatní to ešte v mediálnom priestore
určite rozoberú.

Tak o čom to bude?

Krátka odpoveď je taká, že o riadení sociálnych procesov v praxi. Dlhá odpoveď začína tým, že štát je
v katastrofálnom stave a nielenže sa musí dať do poriadku a priniesť spravodlivosť celej spoločnosti,
ale aj systematickými opatreniami zabrániť tomu, aby sa zopakovalo to, čo sa dialo od 21.01.2020 do
30.09.2023. Inými slovami, sa nielen vynesie rozsudok nad vinníkmi v súlade so zákonom a ideami
spravodlivosti t.j. dôjde aj k náprave stavu, ale aj sa položí štát na staro-nové základy.

Keď to berieme z tohto pohľadu, tak kroky Fica a jeho vlády dávajú nielen zmysel, ale sú priam
nevyhnutné, lebo je potrebné odsekať chápadlá tej chobotnici, ktoré sa tu rozrástla za posledných
cca 30 rokov. Čo v praxi znamená, že v prvom kole treba preťať peňazovody a zabezpečiť, aby si boli
všetci rovní pred zákonom t.j. ide o elimináciu beztrestnosti každej skupiny a o následnú likvidáciu
na zahraničie napojených zločineckých skupín. A to kvičanie dotknutých skupín je veľmi dobre počuť,
lebo tie reči o „likvidácii právneho štátu“ a „boj za ochranu prírody“ nie sú ničím iným, než
uvedomením si toho, že ich zlaté časy nielen nadobro skončili, ale aj to, že sa na nich vyleje vriaca
voda.

Druhé kolo bude o tom, že sa bude likvidovať liberál-fašistická ideológia a nástroje na jej šírenie.
Polovicu už urobili oni sami, lebo to, čo urobil DenníkN v pondelok (04.12.2023) naozaj dokázalo, že
čo považuje táto liberál-fašistická čvarga za pokrok a umenie. A tomuto zabráni zákon o
zahraničných agentoch, ktorý bude kópiou toho amerického. Jedným z nástrojov šírenia liberál-
fašizmu je práve strana PS, ktorá cez osobu Šimečku ukazuje, že v lepšom prípade je to banda
neschopných hlupákov a v horšom je rovnakou škodnou ako zvyšok súčasnej opozície.

Tretie kolo bude práve položenie staro-nových základov štátu, a o tomto bolo to podpísanie
memoranda ku koaličnej zmluve (zahrala sa hymna a všetci predniesli slávnostnú reč), a zatiaľ sa
týmto končia jasne viditeľné veci. Lenže je tu (zdanlivo) úprimná snaha o obnovenie vidieka a návrat
vecí do obdobia spred 1989, kedy ten vidiek naozaj žil. A ten vidiek vtedy aj produkoval kvalitné
potraviny.

Je to skutočne Carte Blanche?

Nie tak celkom, pretože obnova štátu a Ficovo konanie je ohraničené rámcovými dohodami s
globálnym zákulisím t.j. GP a jednou z tých rámcových podmienok je, aby príliš nehúpal s európskou
loďou a nechal rozpad EU v ich réžii. A toto Fico aj striktne dodržiava, lebo v podstate o tom bolo to
vyhlásenie Európskej rady, vyhlásenie o predaji zbraní na Ukrajinu, humanitárna pomoc Ukrajine a
aj jeho komentár k výsledkom holandskej voľby do parlamentu.
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Širšie dopady?

Orbán v Maďarsku dokázal zatočiť s politickými mimovládkami, lenže to ho stálo dosť veľa zdrojov, a
tak takéto silové riešenie napriek kvalite Ficovho riadenia štátu by na Slovensku neprešlo a
ponechanie financovania politických mimovládok bola podľa Fica chyba (bolo to skutočne chybou?).
To, že sa to tu vyčistí, umožní, že sa Slovensko etabluje ako duchovno-ideologické centrum pre
obnovenú Veľkú Moravu/Veľkú Maravu/Arpádovské Uhorsko.

A čo Česko?

Nuž, ČR čakajú krušné časy, a to aj vtedy, keď sa im to podarí udržať pokope (dávam tomu
minimálnu šancu) napriek úprimným snahám Pražských klanov, ktoré sú české len podľa priezviska
vliezť tak hlboko do nemeckých zadkov, že budú mať Nemci problémy s kašlaním. Teraz už viem s
80% istotou povedať, že Pražské klany sa budú snažiť vliezť do bavorských zadkov, kvôli blížiacemu
sa krachu Nemeckej Spolkovej Republiky, lebo Berlín a zvyšok bývalej NDR pôjdu na východ k
Rusku, a to nielen kvôli záujmu o vlastné ekonomické prežitie, ale aj v úprimnej snahe zachovania si
nemeckej kultúry. Žiaľ NSR pod vedením Bavorska potrvá nejaký ten piatok, aby pochopili kde je
sever a že jediné skutočné riešenie je ruská cesta a nielen ruské suroviny. A dôvod prečo hovorím, že
dávam minimálnu šancu tomu, že ČR sa udrží pokope je to, že ak Praha pod vládou Richterovej vlezie
do bavorských zadkov, tak budú vystrájať ešte horšie než Nemci počas protektorátu Česka, Moravy a
Sliezska, a to žiaľ znamená, že to, čo sa u nás dialo posledných 3,5 roka bude slabý odvar toho, čo sa
udeje v ČR, t.j. musia sa u vás udiať tie isté alebo analogické sociálne procesy, ako u nás, len v oveľa
ohraničenejšom časovom obdbí.
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